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Bácsi Péter üdvözölte a jelenlévőket. Az ülésen 10 tag és egy meghívott vett részt. Bácsi Péter 
felolvasta a napirendi pontokat és kérte, hogy egy változtatással a bizottsági tagok fogadják el 
azokat.   
A bizottság elfogadta a napirendi pontokat a változtatással. 
 
 
 
 

1.) 2022. évi felnőtt világbajnokság beszámolója 
Az első napirendi pontban a 2022. évi felnőtt világbajnokság beszámolóját tárgyalta a bizottság. 
Bácsi Péter gratulált az elért eredményekhez. A beszámolót elektronikusan megkapták a bizottsági 
tagok, így Bácsi Péter kérte, hogy fogadják el a beszámolót.  
A bizottság a felnőtt világbajnokság beszámolóját egyhangúan elfogadta.  
 
 

2.) U23 világbajnokság csapatelőterjesztés 
Második pontban a 2022. évi U23 világbajnokságra utazó csapatot tárgyalta a szakmai bizottság. Az 
utazó csapat listája is kiküldésre került a bizottsági tagoknak, így mindenki elolvasta. Bácsi Péter 
megkérdezte, hogy van e valakinek hozzáfűzni valója. Nem volt, így feltette elfogadásra a kiutazó 
csapat javaslatát. 
Ezt a javaslatot a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
 

3.) 2022. évi felnőtt csapatbajnoksággal kapcsolatos kérdések megtárgyalása 
A harmadik pontban a 2022. évi felnőtt csapatbajnokságot tárgyalta a bizottság. Hajdu Imre 
javasolta, hogy a jelenlegi 9 súlycsoportot vegyük le 6 súlycsoportra, így könnyebb lesz egy 
egyesületnek csapatot kiállítania. Sike András hozzászólásában kifejtette, hogy az idei 
csapatbajnokság lebonyolítását rendszerét késő lenne kiírni és így nem javasolja, hogy idén 
megrendezésre kerüljön. Ezen kívül még javaslat érkezett, hogy tavasszal kerüljön megrendezésre 
az Európa-bajnokság után. Simita Zsolt javasolta, a táblás lebonyolítást, valamint az alsó és felső 
ház kialakítását két csoportban és vállalta ennek kidolgozását. Bácsi Péter és Sike András javasolta 
még a Bácsi Péter által kidolgozott rendszer behozatalát is. Ezek után Bácsi Péter feltette 
szavazásra, hogy 2022-ben rendezzünk-e felnőtt csapatbajnokságot. 
A bizottság 9 nem és 1 igen arányú döntése alapján 2022-ben nem lesz felnőtt csapatbajnokság. 
 
Ezek után Bácsi Péter hozzáfűzte, hogy a következő ülésen tárgyalja a bizottság a 2023. évi felnőtt 
csapatbajnokságot. 
 
 
 



4.) Versenynevezési feltételek módosítása 
Negyedik pontban a versenynevezés módosítását tárgyalta a bizottság. Bácsi Péter Fék Szabolccsal 
kigyűjtette a versenyre nevezők, valamint a ténylegesen részt vevők létszámát. 25-30% eltérések 
voltak. Ezért javasoljuk, hogy aki benevezi a versenyzőjét szerda éjfélig, de nem vesz részt a 
versenyen, annak az egyesületnek a versenyen részt nem vevő versenyzője után 50 % nevezési díjat 
ki kelljen fizetnie a rendező egyesület felé.  
Ezt a bizottság elfogadta úgy, hogy a KSF-ben elszámolhassa az egyesület annak a versenyzőnek a 
nevezési díját is, aki nem vett részt a versenyen. 
 
Ezek után Bácsi Péter javasolta, hogy felnőtt korosztályban 2023. január 1-től a felső korhatár 45 év 
legyen. Tehát a hazai felnőtt versenyeken, legyen az egyéni, vagy csapatbajnokság ne indulhasson 
45 év feletti versenyző. 
Ezt a javaslatot a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
Bácsi Péter ezek után javasolta a bizottságnak, hogy a jövőben ne keljen a versenyzői könyvet a 
versenyre vinnie annak a sportolónak, akinek az MBSZ adatbázisa alapján van érvényes sportorvosi 
engedélye. Azonban a mérlegelésnél a versenyzőnek igazolnia kell a személyiazonosságát (személyi 
igazolvánnyal, útlevéllel, jogosítvánnyal, diákigazolvánnyal, vagy sportkönyvvel). 
Ezt a javaslatot a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
 

5.) Egyebek 
Az egyebek között az MBSZ jutalmazási javaslat módosítását tárgyalta a bizottság. Bácsi Péter 
elmondta a tagoknak, hogy annyi változtatás történne, hogy csak az részesülhessen szövetségi 
jutalomban, akinek volt legalább egy győztes mérkőzése a szőnyegen. 
Ezt a módosítást a bizottság egyhangúan elfogadta. 
 
Sike András javasolta, hogy az elnökség még annyit módosítson a jutalmazási szabályzaton, hogy 
azok a versenyzők is kapják meg a jutalmukat, akik kevesebben vannak az előírtnál a 
súlycsoportban (EB 10 fő, VB 15 fő) hiszen, ha például 5 fő versenyző indul, akkor is legalább 4-et 
birkózik az adott versenyző.  
 
 
 
Budapest, 2022. október 6. 
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